

Trainee/Internship Program Offer

(10174) Restaurant Management Program - several locations, North Dakota



Start Date(s): March - June 2018

Hours: 32-40 hours per week

Location: several locations in North Dakota, Minnesota

Training Duration: 12 months

Compensation: \$11.00 per hour

Number of Position Offered: 4

Host Company Description:

This is a well-known American restaurant group, bringing affordable menu to every neighborhood in America. With over 30 years in existence, the restaurant group has expanded operations in 13 countries of the world. The focus of the program will be on learning various aspects of the restaurant operations, customer service, front and back of the house management.

Applicant Qualifications:

- To apply for the **Internship** program, applicants must be **hospitality or restaurant management** undergraduate/graduate students OR a be recent graduates who begin program within 12 months of the graduation date
- To apply for the **Trainee** program, applicants must hold **hospitality or restaurant management** degrees and have least 1 year of professional work experience related to the degree, OR be career professionals of 5 or more years of professional experience in this field
- Advanced spoken English is required
- An ideal applicant should have some previous food and beverage work experience

How to Apply:

1. Submit a professional resume with a professional photograph
2. Indicate availability dates (start and end dates)
3. Indicate this offer number and title

Trainee/Internship Program Offer

公司描述:

这是一个著名的美国餐馆集团, 主要服务美国以及世界各地人士的高级餐厅。时间已经有 30 年, 这家餐饮集团在世界 13 个国家有主要的业务分布。本次岗位的重点将申请者学习各方面的餐饮业务, 客户服务, 前台和后台的管理。

工作安排

开始日期: 2018 年 3 月-7 日

工作时间: 每周 32-40 小时

地点: 在北达科他州, 明尼苏达州培训

工作周期:12 月

薪酬: 每小时 11.00 美金

提供的职位数量: 4 人

申请人资质:

- 申请实习计划, 申请人必须是好客或餐馆管理本科生/研究生或是最近的毕业生谁开始计划在 12 月的毕业日期
- 申请实习计划, 申请人必须持有酒店或餐厅管理学位, 并有至少 1 年的专业工作经验相关的学位, 或从事职业生涯的专业人士 5 年以上的专业经验在这个领域
- 高级英语口语要求
- 一个理想的申请人应该有一些以前的餐饮工作经验

